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Interpelacja 

Miejscowość Mościenica od 2005 r. jest odrębnym sołectwem. Ma powierzchnię 760 ha. Liczba 
ludności sukcesywnie wzrasta i wynosi obecnie 382 osoby  ( dane z dn.26.10.2021r) .  

Już wkrótce miejscowość ta doczeka się od wielu lat wyczekiwanego wodociągu co na pewno 
będzie miało wpływ na jeszcze większy wzrost atrakcyjności. 

Pozostanie nadal problem braku kanalizacji sanitarnej i utwardzonych nawierzchni dróg i 
bezpiecznych ciągów komunikacji pieszej czyli chodników.  

Jak za pewne Pan wie, dzisiejsze wnioski moje, Pani Sołtys Emili Weinert w sprawie budowy 
dróg są odrzucane w związku z brakiem infrastruktury podziemnej czyli wodociągu i kanalizacji. 

Dzisiaj przy planach budowy wodociągu, jak najbardziej zasadnym będzie interpelacja w sprawie 
wykonania projektu kanalizacji dla wsi Mościenica. 

Dlatego wnoszę o umieszczenie takiego zadania w przyszłorocznym budżecie Miasta i Gminy 
Kórnik.  
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